

O.I.C. 1984/290
PUBLIC SERVICE STAFF RELATIONS ACT

PUBLIC SERVICE STAFF RELATIONS ACT

Pursuant to subsection 10(1) of the *Public Service Staff Relations Act* and Commissioner's Order 1970/196, the Commissioner in Executive Council is pleased to and doth hereby order as follows:

1. Authority is delegated to the Chairman of the Yukon Public Service Staff Relations Board to fix the rate of remuneration to Mr. V. Ready, appointed as Arbitrator in the current dispute between the Yukon Territorial Government and the Yukon Government Employees' Union, at the rate of \$500.00 per day for each day he is engaged on work in connection with his appointment as Arbitrator.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 19th day of October, A.D., 1984.

Commissioner of the Yukon

DÉCRET 1984/290
LOI SUR LES RELATIONS DE TRAVAIL
DANS LA FONCTION PUBLIQUE

LOI SUR LES RELATIONS DE TRAVAIL DANS LA FONCTION PUBLIQUE

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 10(1) de la *Loi sur les relations de travail dans la fonction publique* et de l'Ordonnance du Commissaire 1970/196, décrète ce qui suit :

1. Est délégué au président de la Commission des relations de travail dans la fonction publique le pouvoir de fixer la rémunération de M. V. Ready, nommé arbitre dans le différend actuel entre le gouvernement territorial du Yukon et le Syndicat des employés du gouvernement du Yukon, à raison de 500 \$ par jour de travail pour remplir ses fonctions d'arbitre.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 19 octobre 1984.

Commissaire du Yukon